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            OBEC  RADOŠOVCE 
Obecný úrad 188, 908 63 Radošovce 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Radošovciach 

konaného dňa 17. marca 2022 o 19.00 hod. vo svadobke kultúrneho domu 

v Radošovciach. 

 

Predsedajúci :  Ing. Vladimír Kočárik, starosta obce 

 

Prítomní:  Mgr. Viktor Gréč 

  Ing. Karin Lukáčová   

  Ing. Ján Tokoš 

  Ing. Jozef Stúpal   

  p. Marián Kudláč 

  Mgr. Juraj Mikula 

  Ing. Ján Pekar 

  p. Martin Molent     

   

Program :  
 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3.   Správa č. 2 o výsledku kontroly hlavnej kontrolórky obce Radošovce 

4.   Čerpanie RF a zmena rozpočtu na r. 2022 

5.   Žiadosti občanov 

6.   Rôzne 

 7.   Diskusia 

 8.   Záver  

 

K BODU 1 : Otvorenie zasadnutia 

 

Zasadanie Obecného zastupiteľstva otvoril  a viedol Ing. Vladimír Kočárik, starosta obce Radošovce, 

skonštatoval, že je prítomných 8 poslancov, čo je nadpolovičná väčšina poslancov a preto je Obecné 

zastupiteľstvo uznášaniaschopné. Ospravedlnil neúčasť Bc. Andrej Žúrka, ktorý sa ospravedlnil 

z pracovných dôvodov.  

 

a) Schválenie overovateľov zápisnice  

Starosta navrhol za overovateľov zápisnice poslancov Ing. Karin Lukáčovú a Ing. Jána Tokoša, za 

zapisovateľku určil p. Veroniku Šrámkovú. 

 

Uznesením č.  256/2022 boli za overovateľov zápisnice schválení Ing. Karin Lukáčová a Ing. Ján 

Tokoš. 

 

Za: 6 
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Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 2 /Ing. Karin Lukáčová, Ing. Ján Tokoš/ 

Uznesenie bolo schválené.                                                                                                                                               

 

b) Schválenie programu - starosta prečítal navrhovaný program. 

 

Uznesením č. 257/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo navrhovaný program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3.   Správa č. 2 o výsledku kontroly hlavnej kontrolórky obce Radošovce 

4.   Čerpanie RF a zmena rozpočtu na r. 2022 

5.   Žiadosti občanov 

6.   Rôzne 

 7.   Diskusia 

 8.   Záver  

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU  2 : Kontrola plnenia uznesení 

 

- výstavba verejného vodovodu v obci – pokračuje od začiatku marca, realizátor plánuje práce 

ukončiť do konca roka. Spoločnosť začala realizovať spätné úpravy komunikácií na Družstevnej ulici, 

v časti Párovce a Hoštáky, pokračovať bude v Jánošíkovej ulici a Zákostolí.  

- vytvorenie núdzového ubytovania pre utečencov z Ukrajiny – v stredu 15.3.2022 zasadalo Krízové 

riadenie obce a odsúhlasilo vytvorenie núdzového ubytovania v budove telocvične  ZŠ pre 50 osôb. 

Priestor zodpovedá požiadavkám danými Okresným úradom a to existencia sociálnych zariadení, 

spŕch a možnosti prípravy a výdaja stravy. Momentálne zamestnanci obce zabezpečujú nákup 

potrebného vybavenia.  
 

K BODU  3 : Správa o výsledku kontroly hlavnej kontrolórky obce Radošovce č. 2/2021 – 

predložila kontrolórka obce Mgr. Anna Škodová, starosta doplnil, že poslancom boli správy doručené 

do mailov na vedomie. Mgr. Anna Škodová prítomných stručne informovala o výsledku kontroly 

a obsahu správy.  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie.  

 

K BODU 4: Čerpanie RF a zmena rozpočtu na r. 2022 – predložil starosta, v rozsahu: 

 

Použitie rezervného fondu 

 

 

Názov investičnej akcie 
Výška finančných prostriedkov 

v € 

Spodná cesta vo Vieske 130 000,00 
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Zmena rozpočtu 

Príjmy - finančné operácie príjmové 

46 453 000 + 130 000€ zapojenie RF do príjmov 

Výdavky - Kapitálové výdavky 
46 kategória 700 +130 000€ 

 

 

 

Uznesením č. 258/2022 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu a zmenu 

rozpočtu na rok 2022. 

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Rozpočet pred zmenou 

Obec bežné výdavky 446 450,00 

Školstvo spolu bežné výdavky 1 113 000 

Školstvo kapitálové výdavky 2 000 

Obec kapitálové výdavky 228 550 

Obec finančné výdavky 25 000 

Výdavky spolu 1 815 000 

Obec bežné príjmy 1 546 500 

Školstvo spolu bežné príjmy 120 000 

Obec kapitálové príjmy 72 000 

Obec finančné operácie príjmové 76 500 

Príjmy spolu 1 815 000 
 

Rozpočet po zmene 

Obec bežné výdavky 446 450 

Školstvo spolu bežné výdavky 1 113 000 

Školstvo kapitálové výdavky 2 000 

Obec kapitálové výdavky 358 550 

Obec finančné výdavky 25 000 

Výdavky spolu 1 945 000 

Obec bežné príjmy 1 546 500 

Školstvo spolu bežné príjmy 120 000 

Obec kapitálové príjmy 72 000 

Obec finančné operácie príjmové 206 500 

Príjmy spolu 1 945 000 
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K BODU 5: Žiadosti občanov 

 

a) Žiadosť o uzatvorenie nájomnej zmluvy pre – byt č. 11 pre p. Zuzana Schneiderová, 

v bytovom dome súp. č. 144 – predložil starosta.   

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda - komisia odporúča uzatvoriť zmluvu na obdobie 1 rok. 

 

Uznesením č. 259/2022 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje pridelenie bytu pre: byt č. 11 pre p. Zuzana 

Schneiderová, v bytovom dome súp. č. 144, na obdobie 1 rok.  

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

b) Žiadosť o uzatvorenie nájomnej zmluvy pre – byt č. 4 pre p. Adelu Čapkovičovú, byt č. 15 

pre p. Annu Pobudovú, v bytovom dome súp. č. 288 – predložil starosta.   

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda - komisia odporúča uzatvoriť zmluvu na obdobie 1 rok. 

 

Uznesením č. 260/2022 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje pridelenie bytu pre: byt č. 4 pre p. Adelu 

Čapkovičovú, byt č. 15 pre p. Annu Pobudovú, v bytovom dome súp. č. 288, na obdobie 1 rok.  

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

c) Žiadosť o uzatvorenie nájomnej zmluvy pre – byt č. 14 pre p. Marka Hílka, v bytovom dome 

súp. č. 288 – predložil starosta.   

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda - komisia odporúča uzatvoriť zmluvu na obdobie 1 rok. 

 

Uznesením č. 261/2022 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje pridelenie bytu pre: byt č. 14 pre p. Marka 

Hílka, v bytovom dome súp. č. 288, na obdobie 1 rok.  

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

d) Žiadosť o odkúpenie parcely č. 1072/7 – Peter Mešťánek, Radošovce č. 259  – predložil 

starosta a doplnil, že na minulom zasadnutí bolo odporučené navrhnúť žiadateľovi výmenu za iný 

pozemok, s čím žiadateľ nesúhlasil.  

 

Uznesením č. 262/2022 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí § 9a, ods. 8, písm. b, schvaľuje predaj pozemku p.č.1072/7 – orná pôda, o výmere 506 m2 parcela 

registra KN „C“ zapísaná na LV č. 881,  k. ú. Radošovce, Obec Radošovce, okres Skalica, Petrovi 

Mešťánkovi, bytom Radošovce 259, za cenu 3,- €/m2, celkom za 1518,- €.  

 

Za: 8 
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Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

e) Žiadosť o výmenu pozemku – Peter Černek, Vieska č. 201, Radošovce  – predložil starosta.  

Stanovisko Komisie výstavby, rozvoja územného plánovania a životného prostredia - Ing. Ján Pekar, 

predseda – komisia neodporúča výmenu a navrhuje odkúpiť pozemky vo vlastníctve žiadateľa 

a vyzvať ho, aby vyšpecifikoval spôsob využívania obecného pozemku, na ktorý navrhol schváliť 

dlhodobý prenájom. Poslanci diskutovali s prítomným žiadateľom.  

 

Uznesením č. 263/2022 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje v súlade s § 9a) ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, zámer predaja nehnuteľného majetku 

Obce Radošovce: 

časť pozemku č. 398/2 - zastavané plochy a nádvoria, o výmere 168 m2,  oddelená od parcely č. 398/2 

- zastavané plochy a nádvoria, o výmere 4302 m2, zapísaná na LV č. 881 k. ú. Radošovce, obec 

Radošovce, parcela registra „C", spoluvlastnícky podiel 1/1   Petrovi Černekovi, Vieska 201, za cenu 

1,- €/m2 

 

a kúpu nehnuteľného majetku: 

- p. č. 399/1 - orná pôda o výmere 79 m2, zapísaná na LV č. 2409 k. ú. Radošovce, Obec 

Radošovce , parcela registra „E", spoluvlastnícky podiel 1/1, od  Petra Černeka, Vieska 201, 

Radošovce, za cenu 1,- €/m2, 

- p. č. 399/2 orná pôda o výmere 89 m2,  zapísaná na LV č.2409 k. ú. Radošovce, Obec 

Radošovce , parcela registra „E", spoluvlastnícky podiel 1/1, od  Petra Černeka, Vieska 201, 

Radošovce, za cenu 1,- €/m2, 

 

z dôvodu prípadov hodných osobitného zreteľa – vysporiadanie pozemkov pod cestou. 

 

Za: 0 

Proti: 7 

Zdržal sa hlasovania: 1 /p. Martin Molent/ 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

f) Žiadosť o výrub stromov – František Srogončík, Radošovce č. 413  – predložil starosta.  

Stanovisko Komisie výstavby, rozvoja územného plánovania a životného prostredia - Ing. Ján Pekar, 

predseda – komisia odporúča výrub s nutnou náhradnou výsadbou v intraviláne obce.  

 

Uznesením č. 264/2022 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje výrub stromov v zmysle žiadosti. 

 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 1 /Mgr. Juraj Mikula/ 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU 6 : Rôzne 

 

a) Návrh kandidátov za prísediacich pre Okresný súd Skalica – predložil starosta. 

 
Uznesením č. 265/2022  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Miroslavu Kučerovú za kandidátku za 

prísediacu pre Okresný súd Skalica. 

 

Za: 8 
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Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

b) Združenie žien Radošoviec a Viesky – žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu Obce 

Radošovce v roku 2022 vo výške 500,- € – predložil starosta.  

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda – komisia odporúča schváliť žiadosť. 

 

Uznesením č. 266/2022  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje pridelenie finančných prostriedkov 

v zmysle žiadosti Združenia žien Radošoviec a Viesky, vo výške 500,- €. 

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

c) Schválenie termínu ďalšieho zasadnutia OZ – predložil Ing. Viktor Gréč a navrhol termín 

28.4.2022 a 16.6.2022. 

 

Uznesením č. 267/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo zasadnutie Obecného zastupiteľstva 

v Radošovciach na termín 28.4.2022 a 16.6.2022. 

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

d) Žiadosť o rekonštrukciu Domu smútku vo Vieske, Jozef Chrenka, Vieska č. 79, Radošovce – 

predložil starosta. 

Stanovisko Komisie výstavby, rozvoja územného plánovania a životného prostredia - Ing. Ján Pekar, 

predseda – komisia odporúča schváliť vypracovaný zámer v zmysle predloženého konceptu. Starosta 

doplnil, že realizácia nebude možná v tomto roku, nakoľko na taký rozsah finančných prostriedkov 

nie je v rozpočte obce v tomto roku priestor.  

  

Uznesením č. 268/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo zámer prístavby Domu smútku vo Vieske. 

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

e) Schválenie cenovej ponuky rekonštrukciu strechy objektu „Starého kina“, ktorý tvorí súčasť 

tejto zápisnice – predložil starosta.  

 

Uznesením č. 269/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo cenovú ponuku na rekonštrukciu strechy 

budovy „Starého kina“.  

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania:0 

Uznesenie bolo schválené. 
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K BODU 7: Diskusia 

 

Pán Marián Kudláč informoval prítomných, že sa realizuje oprava častí chodníka na ulici 

Družstevná, ktoré boli poškodené pri budovaní verejného vodovodu.  

 

Ing. Karin Lukáčová sa opýtala, ako postupuje parcelizácia pozemkov k IBV Na konci, 

starosta odpovedal, že na tom geodet stále pracuje. Informoval prítomných, že ZS distribučná vydala 

súhlasné stanovisko k preložke VN linky v tejto lokalite.  

 

Ing. Ján Tokoš sa informoval, ako postupuje dokončenie rekonštrukcie zázemia na ihrisku  

TJ Chvojničan, Bc. Iveta Matúšová odpovedala, že sa čaká na nákres od Ing. Jána Pekara, na základe 

ktorého bude obec komunikovať s výborom TJ. 

Ďalej sa opýtal, komu sa platia práce za uloženie šachty, starosta odpovedal, že realizátorovi prác.  

 

Ing. Jozef Stúpal sa informoval na dokončenie monografie obce, starosta odpovedal, že 

zatiaľ chýba prepis rukopisov p. Zajíčka a história TJ Chvojničan. Do diskusie sa zapojil p. Martin 

Molent, ako predseda Komisie vzdelávania, mládeže, kultúry a športu a upresnil dôvody, prečo 

nemôže byť monografia, v tom štádiu ako je pripravená, vydaná. Poslanci diskutovali a navrhli tiež, 

aby sa našla nová kronikárka, nakoľko kronika obce nie je už niekoľko rokov aktualizovaná.  

 

Ing. Karin Lukáčová pripomenula vypracovanie PHSR.  

 

Pán Martin Daniška pripomenul výmenu okien v lekárni a vo vestibule ZS. 

 

 

 

 

 

Ing. Vladimír  Kočárik                   

                                                                           Starosta obce  Radošovce      

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia :     

 

Ing. Karin Lukáčová  .............................................. 

 

Ing. Ján Tokoš  ............................................. 


